
Spørgsmål fra Erik Bach 

Regionsrådsmødet 24. juni 2019 

 

Erik Bach spørger, på baggrund af en konkret hændelse, om regionsrådet vil ændre ambulanceberedskabet 

i Sønderborg. 


